
 

 

 

Eriävä mielipide Siikajoen kunnanvaltuuston 

 kokouksen 20.02.2025 9/01.01.00/2025 päätökseen 

 

Esitin, että hyvinvointipäällikön viran perustaminen palautetaan valmisteluun. 

>Esitykseni perustelut: 

 Hyvinvointipäällikön viran perustamista oli perusteltu yksinomaan opetukseen liittyvillä 
argumenteilla eikä kannattavuuslaskelmaa ole esitetty. 

1. Rehtorin kelpoisuusvaatimus ei ole relevantti ko. virkaan, 
2. Kokemus opettajan tehtävistä ei ole relevantti edellytys ko. virkaan, 
3. Opetushallinnon tutkinto ei ole relevantti edellytys ko. virkaan, 
4. Opetushallinnon tuntemus ei ole relevantti hyvinvointipäällikön virkaan, 
5. Kunnassa on jo palkattuna liikuntasihteeri, jonka toimenkuvaan kuuluu liikunta, 

nuorisotoimi ja yhteydenpito järjestöihin. Hyvinvointipäällikön tehtävänkuvaan on 
suunniteltu hänen kanssaan päällekkäisiä tehtäviä, 

6. Jokaisella koululla on rehtori, joka omalta osaltaan huolehtii kouluunsa ja oppilashuoltoon 
liittyvistä hyvinvointiasioista, 

7. Vanhus- ja vammaisneuvoston tehtävät kostuvat 2-3 kokouksesta ja vanhustenviikon 
järjestämisestä vuodessa – ei vaadi lisäresursseja, 

8. Valtuusto on päättänyt merkittävistä säästöistä vuodelle 2025. Päällikön viran 
perustaminen on vastoin aikaisempaa päätöstä ja rasittaa kunnan taloutta myös 
lähivuosina, 

9. Oppilasmäärän ja kunnan asukasmäärän väheneminen edellyttäisi kiinteiden menojen 
vähentämistä eikä päällikkötason kustannusten kasvattamista, 

10. Valtion suunnitellessa valtionapujen leikkauksia ja verotulojen vähenemisestä johtuen on 
kunnan kiinteiden menojen kasvua rajattava, 

11. Henkilörekrytointi on investointi, jonka kannattavuuslaskelma tulisi esittää 
päätöksentekijöille. 


